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Tomko: 

Podnet z Nového Majera a to je MHD, preprava detí do škôl. Ráno ide autobus o 7.00 h 

a potom nasleduje, 2x tam chodí autobus za celý deň, či by sa nedalo tam ešte, myslím, že títo 

obyvatelia z Nového Majera aj poslali nejaký rozpis, či sa nedá im pomôcť v tomto smere ešte 

jeden spoj tam zriadiť.  

 

PhDr. Čižmár: 

Rieši sa to, tak na úrovni vedenia mesta, konkrétne pani zástupkyňa, vedúca oddelenia 

školstva aj zo zúčastneným, tzn. pánom riaditeľom, lebo predovšetkým je to otázka 

dochádzania do školy. Predovšetkým ide o to, aby sa zoptimalizovalo to, čo je reálne možné 

ponúknuť ARRIVOU, to, čo potrebujeme zabezpečiť pre týchto ľudí a stále sa hľadá variant, 

ktorý je výhodný aj pre jednu aj pre druhú stranu, resp. ktorý by mal pomôcť týmto 

obyvateľom. Zatiaľ podľa tých informácií, ktoré mám sa aj na základe tejto iniciatívy riešili 

zmeny, prípadne spoje presne v zmysle požiadaviek, ale samozrejme, niekedy sú tie 

požiadavky o čosi náročnejšie, aké sú reálne možnosti na naplnenie. V konečnom dôsledku  

treba si uvedomiť aj to, že mestská hromadná doprava, ktorú zabezpečuje ARRIVA je platená 

mestom, tzn. každoročne doplácame časť, z ktorej vyplýva to, že nie sú stále vyťažené všetky 

spoje. Neviem reflektovať na individuálne požiadavky jednotlivcov, a to sa týka všetkých 

častí mesta. Čiže všade sa snažíme zoptimalizovať aj časť za koľajami, aj Paričovskú časť, 

samozrejme aj sídlisko Juh, prípadne severnú časť mesta.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: MsZ 


